
18 - zapytanie, XXI sesja Rady Miejskiej, 27 stycznia 2016 r. 

Interpelujący radny: Kazimierz Czyż 

Radny zapytał, czy rada pedagogiczna jest władna zlikwidować oddziały przyszpitalne. 

Zdaniem radnego taka sprawa powinna być rozpatrywana podczas obrad Rady Miejskiej.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/24273.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/530.html



